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(FORM 1)                                                    FY 2013 

 

J A P A N  S O C I E T Y  F O R  T H E  P R O M O T I O N  O F  S C I E N C E  ( J S P S )  

APPLICATION FOR JSPS BRIDGE FELLOWSHIP PROGRAM 
FOR MEMBER RESEARCHERS OF JSPS ALUMNI ASSOCIATIONS 

This form should be attached to FORM 2 prepared by your proposed Japanese host researcher. Applications should be typed or printed in English or Japanese.  

 

1. Affiliated JSPS Alumni Association 

 
2. Name in Full 

   
FAMILY First Middle 

3. Date of Birth:  4. Nationality / Permanent Resident / Citizenship 

 /  /   
Day  Month  Year

5. Current Appointment and/or Status 

 
6. Academic Degrees 

Type (PhD, etc)  
Field  

Institution  Country  

7. Mailing address  *Please circle “a” or “b” for preferred address to receive award letter.  

a. Office: b. Home: 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Tel  Tel 

Fax  Fax 

e-mail  e-mail 
8. Past application for BRIDGE Fellowship Program  

(  ) None   (  )      times    (  ) I have been awarded a BRIDGE Fellowship (ID: BR                   ) 

9. JSPS fellowships and/or research programs in which you participated other than BRIDGE Fellowship program. Mark with asterisk ( * ) , and fill in the block. 

(  ) I have been awarded a fellowship under the JSPS Postdoctoral Fellowship Program. 

Period (Day / Month / Year) to (Day / Month / Year)   ID number  
Host Scientist’s Name and Affiliation  

(  ) I have been awarded a fellowship under the JSPS Summer Program.   

Year   ID number  
Host Scientist’s Name and Affiliation  

(  ) I have been awarded a fellowship under the JSPS Invitation Fellowship Program for Research in Japan. 

Year    ID number  
Host Scientist’s Name and Affiliation  

(  ) I have been awarded a fellowship under the JSPS RONPAKU (Dissertation Ph.D.) Program. 

Period  (Year) to (Year).    ID number  
Host Scientist’s Name and Affiliation  

(  ) Other JSPS Programs  (If you have participated in more than one program, please extend this part) 

Name of program:  
Name and affiliation of principal investigator on your side  
Name and affiliation of principal investigator on Japanese side  
Period of participation:  

 申请表须用英文或日文填写。如用日文填写，还须同时提交同一内容的中文版申请书以备参考。 
 申请表共5 页，各项目须在指定的页数和文本框内填写，超过规定页数或修改格式的申请书视为无效。 
 如提交电子文档（WORD 或PDF），文档大小不得超过3MB。 
 申请书一经提交不接受修改或替换。 

申请人须持有中国国籍。 

中文：JSPS 中国同学会；日文：JSPS 中国同窓会；英文：JSPS Fellow Alumni Association in China 

请务必填写JSPS ID。 

请具体填写至院系·实验室。
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10. Employment after finishing the JSPS fellowship or JSPS research program  (Start from the latest one ) 
Name of Institution Location Position From – To 

 
 
 
 
 
 
 

   

11. Awards received after finishing the JSPS fellowship or JSPS research program  (Please indicate title, organization and year.) 

 
 
 

12. Past Stay(s) in Japan 
Place Year Purpose 

   

13. Name(s) of other fellowship(s) for which you are now applying 
 
 
 
 
 
 
14.  Please describe the results you obtained in other JSPS program(s) and, their relevance to this BRIDGE Fellowship program. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

请填写大学或研究机构名称。 

请按照时间倒序填写。 

请具体填写至月份。  请填写项目或学术研讨会名称。 
 如为交流访问，请填写受访人姓名、

所属机构、职称。 

请填写JSPS 实施的项目名称。 

 须在指定的页数和文本框内填写，超过规定页数或修改格式的申请书视为无效。
 内容通俗易懂，言简意赅，注重科普性。 
 字体不限，字号不得小于“小五”或“9”。 
 可以添加图片、图表，但是文档大小不得超过3MB。 
 申请书一经提交不接受修改或替换。 
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15. Your research and networking activity plan in Japan 

 

 须在指定的页数和文本框内填写，超过规定页数或修改格式的申请书视为无效。
 内容通俗易懂，言简意赅，注重科普性。 
 字体不限，字号不得小于“小五”或“9”。 
 可以添加图片、图表，但是文档大小不得超过3MB。 
 申请书一经提交不接受修改或替换。 
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16. Prospective contributions to networking between researchers in your alumni association’s country and colleagues in Japan 
 

 须在指定的页数和文本框内填写，超过规定页数或修改格式的申请书视为无效。
 内容通俗易懂，言简意赅，注重科普性。 
 字体不限，字号不得小于“小五”或“9”。 
 可以添加图片、图表，但是文档大小不得超过3MB。 
 申请书一经提交不接受修改或替换。 
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Prospective contributions to networking between researchers in your alumni association’s country and colleagues in Japan (continued) 
 

17. Please check this block if you agree to the following provision.

 □ My research to be conducted in Japan under this fellowship is not related to military affairs. 

I certify the above information to be accurate and correct. 
 

Date:                               

 

NAME (Print) :                           

 

Signature:                              

 

 

 (Notes) 

1. Please sign this form and forward it to your proposed host researcher to use as reference when filling out Form 2 (Agreement by Host 

Researcher) in Japan. Do not send it directly to JSPS. 

2. A completed Form 2 (Agreement by Host Researcher) must be sent with this application form when you apply. 

3. The names and affiliations of Fellows and hosts and their reports may be given public access. Fellows may also be asked to cooperate 

in surveys conduct to enhance the JSPS program. Reports submitted by alumni associations may also be given public access. 

 

 

 

须为亲笔签名。 

 须在指定的页数和文本框内填写，超过规定页数或修改格式的申请书视为无效。
 内容通俗易懂，言简意赅，注重科普性。 
 字体不限，字号不得小于“小五”或“9”。 
 可以添加图片、图表，但是文档大小不得超过3MB。 
 申请书一经提交不接受修改或替换。 


